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Radna Dorota Jabłońska – w związku z otrzymanym przez radnych pismem , w którym pracownicy 

Żłobka  Miejskiego proszą  o  zajęcie  się  na  sesji  Rady  Miejskiej  sprawą w wynagrodzenia  

pracowników żłobka poprosiła Prezydenta Miasta o podjęcie działań w tym zakresie oraz o 

ustosunkowanie się do postulatów zawartych w piśmie. Ponadto poprosiła o poinformowanie na 

najbliższej sesji jak obecnie wygląda sprawa płac w jednostce. 
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Odpowiedzi na zadane pytanie przez radną Dorotę Jabłońską udzielił Prezydent Miasta Czesław 

Renkiewicz.  

Poinformował,  że  znana  jest mu sytuacja  płacowa  w  Żłobku  Miejskim. Dotychczasowe działania  

jakie  zostały  podjęte  to  podwyżka od  stycznia  2014  r. do  wysokości  2% i uruchomiona premia, 

która wzrosła do lipca 2014 r.- do 6 %. Prezydent zapowiedział dalsze działania w kierunku 

wyrównania wynagrodzeń do poziomu obowiązującego w jednostkach oświatowych. Stwierdził, że 

generalnie wynagrodzenia pracowników administracji i obsługi w suwalskiej oświacie są niskie. 

Podjęte już zostały od 1 lipca małe korekty jednak sprawa wymaga gruntownej analizy i konkretnych 

działań. 


